
Informacja o pracy Wójta Gminy Zławieś Wielka miedzy sesjami 

tj 27 I 2011 r. do 09 III  2011 r. 

 

 

 

27.01- Zebranie wiejskie w  Przysieku. Spotkanie z mieszkańcami i dyrekcją szkoły w celu 

przedstawienia propozycji rozbudowy szkoły w Przysieku i budowy Sali Gimnastycznej.. 

 

02.02- Spotkanie z przedstawicielem fundacji „Edukacyjne Drogi Polek  i Polaków”  

p. Żyłkowskim. Głównym tematem było przejęcie finansowania przedszkoli unijnych od 

września 2011 do lipca 2012 r.  

Spotkanie z przedstawicielem Krajowego Zarządu Dróg p. Nicponiem. Omawiano 

projekt budowy chodnika w Złejwsi Wielkiej od Ośrodka Zdrowia wzdłuż drogi krajowej do 

sklepu w Pędzewie, jak również budowę chodnika w miejscowości Czarnowo koło 

przystanków autobusowych, przedstawiono koncepcję budowy chodnika w Przysieku od 

Kościoa wzdłuż drogi krajowej do „ Polo Marketu”  

 

03.02-  Spotkanie z sołtysami Gminy i przedstawicielami Centrum Onkologi w Bydgoszczy w 

celu omówienia terminów badania mammograficznych i cytologicznych w naszej gminie. 

Ustalono badania w dniach od 28.02 do 04.03 2011 r.  

 

07.02 – Otwarcie ofert na wykonawstwo przydomowych oczyszczalni ścieków. Złożono 18 

ofert od najmniejszej 1 213 885 zł do największej 1 738 537 zł. Wartość kosztorysowa 

zadania około 1 000 800 zł. Ze względu na przekroczenie wartości kosztorysowej w górę 

unieważniono przetarg i rozpisano nowy. 

 

08.02- Spotkanie z przedstawicielem firmy „ Solid Security”  w celu przedstawienia oferty 

systemu alarmowego Domu Kultury w Górsku, jak również monitorowania pojazdów 

samochodowych. 

 

10.02 - Podpisanie umowy pożyczki w FOŚ w Toruniu w wysokości 280 tyś. zł na budowę 

wodociągu w Cegielniku. 

Spotkanie z przedstawicielami Komendy Policji w Chełmży. Omówiono 

funkcjonowanie policji w naszej gminie po zmianach organizacyjnych, jak również 

problemami gospodarczymi. 

 

12.02 – Udział w zebraniu sprawozdawczo-wyborczym w OSP Siemoń. Omówiono 

funkcjonowanie straży, udział strażaków w akcjach  na rzecz ludności wiejskiej. Wybrano 

nowe władze-prezesem został p. Szczepan Dynasiński. 

 

14.02 -  Rozpoczęcie Kontroli NIK w gminie.  

Otwarcie ofert na budowę drogi Zarośle Cienkie-Czarne Błoto. Wartość kosztorysowa 

1 461 000 zł. Wybrano ofertę najniższą firmy MAR-DAL na kwotę 875 000 zł. 

     Spotkanie z Marszałkiem Województwa na którym omawiano: 

 -Nowe plany przebudowy dróg  wojewódzkich 

- Wspólne finansowanie przedszkoli unijnych 2 lata środki unijne 2 lata samorządy (gminy) 

-Zwiększenie środków dla WZUWiM na naprawę cieków podstawowych. 

Przedstawiono koncepcję funkcjonowania Spółek Wodnych na terenie powiatu Toruńskiego 

jak również wzmocnienia ich finansowo. 

 



18.02 – Spotkanie w Toruniu z p. Nadleśniczym  na którym omówiono możliwości 

pozyskania gruntów leśnych pod budowę parkingu przy Urzędzie Gminy w Złejwsi Wiekiej 

 

19.02 -  Udział w zebraniu sprawozdawczo-wyborczym w OSP Skłudzewo na którym 

uczestniczył również przedstawiciel PSP w Toruniu p. Dominikowski. Omówiono działanie 

straży w minionym roku i przedstawiono potrzeby straży w bieżącym roku. Nowym 

Naczelnikiem został p. Zięba 

 

Rozpoczęcie cyklu zebrań wyborczych w Sołectwach. 

 

23.02 – Udział w zebraniu wiejskim w Cegielniku na którym dokonano wyboru nowego 

sołtysa. Wybrano p. Małgorzatę Barlik. Omawiano również funkcjonowanie wodociągu 

melioracji rowów, naprawy dróg, oznakowaniu ulic i dowozu dzieci do szkół. 

 

24.02 – Spotkanie z Księdzem Dyrektorem Adamowiczem Fundacji Caritas na której 

omówiono formy współpracy.  

Udział w zebraniu wiejskim w Cichoradzu. Na którym wybrano nowego sołtysa          

p. Mariana Lewandowskiego. Poruszono takie sprawy jak: naprawa przystanku autobusowego 

przy drodze wojewódzkiej, oświetlenia, naprawy dróg, naprawy placu zabaw. 

 

25.02 – Spotkanie z Prezesem „MEDIKA” p. Wawrzeńczykiem który przedstawił 

funkcjonowanie służby zdrowia  po podpisaniu nowych kontraktów na 2011 r.  

Udział w zebraniu wiejskim w Czarnych Błotach na którym wybrano nowego sołtysa 

p. Rasaka. Omawiano również  rozbudowę wodociągu, nadzorowanie robotników 

interwencyjnych, naprawy dróg, wałęsające się psy, segregacje śmieci, gazyfikacji gminy. 

 

28.02- Spotkanie w Urzędzie Marszałkowskim na posiedzeniu Rady Innowacji na którym 

dokonano wyboru władz Przewodniczący został dr. hab. Inż. Marek Bielick, Konwent 

Wójtów Województwa Kujawsko-Pomorskiego reprezentować będzie Jan Surdyka. 

  Udział w zebraniu wiejskim w Górsku na którym wybrano nowego sołtysa p. Helenę 

Przekwas. Omawiano takie sprawy jak: naprawa dróg, uruchomienie kasy w gminie, zmiany 

kursowania autobusów szkolnych, funkcjonowanie ośrodków zdrowia, remont drogi 

powiatowej, wysokość funduszu sołeckiego.  

 

 

01.03- Udział w zebraniu wiejskim w Gutowie. Wybrano nowego sołtysa zostal nim 

p. Henryk Borek. Poruszono takie sprawy jak: budowa oświetlenia na skrzyżowaniu drogi, 

rozdysponowanie funduszu sołeckiego, stan bezpieczeństwa w gminie. 

 

03.03- Spotkanie z przedstawicielem „ Veolia Transport”  na którym omawiano propozycję 

współpracy w transporcie autobusowym na terenie naszej gminy.  

Udział w zebraniu wyborczym w Pedzewie na którym wybrano nowego sołtysa, 

którym został p. Jan Walter. Omówiona takie sprawy jak: stan wałów przeciw 

powodziowych, pozyskanie parkingu przy Kościele w Pędzewie, budowa wiaty 

przystankowej, budowa chodników.  

 

04.03 – Wyjazd do Bydgoszczy w celu zapoznania się z funkcjonowaniem i warunkami pracy 

zakładu produkcyjnego, który chce przenieść swoją działalność na teren naszej gminy. 

  

 



Udział w zebraniu wiejskim w Przysieku na którym wybrano nowego sołtysa został 

nim  p. Radosław Pobudkiewicz . Poruszono sprawy porządku wsi, oświetlenia dróg, 

organizacji ruchu na drodze nr 80, oznakowanie ulic, segregacji smieci, parkingu przy szkole, 

naprawy dróg. 

 

06.03 – Udział w zebraniu wiejskim w Rzęczkowie na którym wybrano nowego sołtysa, 

została nim p. Teresa Balicka. Przedstawiono takie sprawy jak: uruchomienie punktu 

aptecznego, remont remizy strażackiej, budowa chodników, budowa kanalizacji, bezprawne 

używanie hydrantów, budowa dróg. 

 

07.03 – Spotkanie z przedstawicielami Zarządu Dróg Krajowych w Bydgoszczy, na którym 

omawiano projekt budowy chodnika wzdłuż drogi krajowej do Pędzewa. Zakres kompetencji 

przy realizacji tego zadania. Zabezpieczono na ten cel 1,1 mln zł przez K.Z.D. 

 

 

08.03 – Udział w konferencji na temat Partnerstwa Publiczno-Prywatnego w Toruniu w 

Agencji Rozwoju Regionalnego. Przedstawiono przykłady współpracy na tej płaszczyźnie       

( sposoby pozyskiwania środków na różne przedsięwzięcia w gminach) 

 

 

 

 

 


